

Title (en)
Pouch-like container.

Title (de)
Taschenartiges Behältnis.

Title (fr)
Récipient en forme de serviette.

Publication
EP 0490025 A1 19920617 (DE)

Application
EP 91113584 A 19910813

Priority
DE 9016813 U 19901212

Abstract (en)
The invention relates to a pouch-like container (1) which serves for transporting, for storing or for sales display of articles and in whose interior, which can be closed by means of a closable opening (5), the articles are situated, having an upper and a lower wall forming an upper side (2) and an underside (3) and consisting of a flat material, the upper and the lower walls being connected to one another at their edge, and having one or more closure means (4) for closing the closable opening (5), the flat material consisting of processed natural fibre.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein zum Transport, zur Lagerung und zur Verkaufsauslage von Waren dienendes taschenartiges Behältnis (1), in dessen mittels einer verschließbaren Öffnung (5) verschließbarem Innenraum sich die Ware befindet, mit einer eine Ober (2)- und eine Unterseite (3) bildenden oberen bzw. unteren Wand aus einem flächigen Werkstoff, wobei die obere und die untere Wand aus einem flächigen Werkstoff, wobei die obere und die untere Wand an ihrem Rand miteinander verbunden sind, mit einem oder mehreren Verschlußmitteln (4) zum Verschluß der verschließbaren Öffnung (5), wobei der flächige Werkstoff aus verarbeiteter Naturfaser besteht.

IPC 1-7
B65D 27/00

IPC 8 full level
A45C 3/04 (2006.01); **A45C 11/24** (2006.01); **B65D 30/04** (2006.01); **G09F 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A45C 3/04 (2013.01); **A45C 11/24** (2013.01); **G09F 5/02** (2013.01)

Citation (search report)
• [X] FR 2248206 A1 19750516 - ALLAN ROGER [FR]
• [Y] US 3838758 A 19741001 - BROWN J
• [Y] FR 589279 A 19250526
• [Y] US 3078897 A 19630226 - RIFKIN ARNOLD S

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 9016813 U1 19910207; EP 0490025 A1 19920617

DOCDB simple family (application)
DE 9016813 U 19901212; EP 91113584 A 19910813